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Idrott i Järvaområdet.  
 

 

Stockholms stad genomför nu en stor satsning på Järvaområdet, genom det så 

kallade Järvalyftet. I detta arbete är en viktig del att tillvarata tidigare initiativ 

som har tagits i området för att utveckla det och stärka dess attraktivitet. Under 

de senaste decennierna har det gjorts otaliga sådana satsningar. Dessa projekt 

har ofta skapat stort engagemang bland dem som bor och verkar i Järva, som 

deltagit i workshops, seminarier och fokusgrupper för att samla idéer och 

bedöma insatser som skulle göra området mer attraktivt. 

 

Ett stort problem har dock varit att idéerna och insatserna sedan aldrig 

genomförts, utan fastnat som hyllvärmare på stadens olika bolag och 

förvaltningar. Detta har förståeligt skapat besvikelse och bitterhet hos dem 

som lagt ned mycket tid och kraft på att arbeta fram dem. När Stockholm nu 

gör en omfattande satsning på Järvaområdet, är det viktigt att de förslag och 

idéer som redan producerats tas till vara och används. 

 

En viktig del av Järvalyftet är idrotten. Ett starkt idrottsliv och ett levande 

civilsamhälle är grundstenar i samhällsutvecklingen och har strategisk 

betydelse för ett områdes attraktivitet. Inom idrottens område har säkerligen 

många initiativ tagits. Det är viktigt att identifiera dem och föra en diskussion 

om fortsättningen. 

 

Vi föreslår därför att idrottsförvaltningen får i uppdrag att inventera vilka 

idéer, förslag och 

initiativ inom idrottssektorn som arbetats fram det senaste decenniet för 

Järvaområdet, men som sedan aldrig genomförts. Inventeringen ska sedan 

fungera som underlag för en diskussion med stadens olika aktörer i 

Järvaområdet om vad som kan genomföras. 
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